
Aquest mes comenpran  les
obres del~pont nOu de Ca&elló

El farà  Rubau Tarrés i el pont ve11 serà  de sortida cap a Figueres
cASELLODm

DAVID SOLER
A finals de desembre va quedar

definitivament urbanitzada  la nova
rotonda de la C-260 a la cruiia  de
Sant Pere  Pescador coincidint amb el
desdoblament de la carreteia des
d’aquesta cru.illa  fm a I’entrada de
Castelló pel -pont vell. Al mateix
temps, s’ha dur a terme la mbanitza-
ció del vial principal  del nucli de Cas-
tek5  Nou.

Segons l’alcalde de Castelló
d’EImpúries,  Xavier Sanllehí, “està pre-
vist que les obres de construcció  del
pont nou sobre el riu la Muga
comencin aquest mateix gener i que
a f&  d’any  estigui en marxa la feina
dels trams que queden del desdobla-
ment de la carretera C-260”. Aquest
pont s’ha de convertir en la nova
entrada al poble i que per tant s’ha
de COMeCfar  amb nova vaknt.

Pel que fa a la futura utilitat del
pont vell  -no s’ha de confondre amb
el pont rom&nic-,  que actualment  ser-
veix d’entrada al poble, xavier  !%nk-
hí explica que “el seu ús esta15 més
destinatalpasdevianantsialasoti-
da de vehicles cap a Vila-sacra i
Figueres”. D’aquesta manera Castefló
haurã aconseguit, a fml del 2003,

millorar  no només les seves  comuni- en- queden pdents  els set qdb- Els alcaldes de Castelló i Roses
cacions sinó també els accessos al me~fqertits  en els trallls  cOmpre- han Illantingut  recentment una t.&+
municipi  amb un seguit d’obres  que ~0s am V&+sma  i CasteHó,  i també
canviaran el seu aspecte. entre castelló i EmpFva  -quatre

da di els responsables de lkmpre~a
pública  Gk,  i també  amb el Director

Del desdoblament de la C-260 i tres quilm,  m. General de ‘Carrerteres “per  ~1  de

PAramo,
crític

amb 1’Estat
Pel que fa a la finalització

de les obres, l’alcalde rosinc
respon  que “cap al 2005 0
2006 ha d’estar acabat  tot el
m de la C-260. L’únic  dubte
que queda és dins  de Figuenzs,
sobre el tram  que va de la pri-
mera rotonda de Vilatenim fms
a I’entrada de la Nacional ‘II”.
L’alcalde i president de la
Diputació argumenta que “no
tot el problema és de kajunta-
níent de Figueres sinó també
del govern  cential  que no -
s’acaba de pronunciar sobre
aquest tmm”.  Ha estat justa-
ment en relació  amb aquest
tema que Pàramo ha deixat
palès l’abandonament que
Girona pateix per part de
1’FSat espanyol.  “És  un escàn-
do1  el que està  fent el govem .
central amb la Nacional II, ja
que avui en dia és un incògni-
ta com p-en connectar-la
anlb  la  C-260”. D’questa  mane-
ra la .finalització total de les
obres del CEesdoblament  s’&r-
garsunminimdedosanys.

~0nsem.m  el disseny  saque+  pocs  .~0nsem.m  el disseny  saque+  pocs  .
quilòmetres sense desdoblar ambquilòmetres sense desdoblar amb
I’intenció  aaconseguir  finaknt  unaI’intenció  aaconseguir  finaknt  una
carretera funcional”, segons Cariescarretera funcional”, segons Caries
Pàramo.Pàramo.


